

5 September 2009

To Whom It May Concern

Letter of recommendation for OMAC – Integrated Company

OMAC – Integrated Company was selected as a drilling fluid supply contractor by ADA Oil for the Bashenkol and Zhanatan fields in Kazakhstan. The company supplies both chemical materials and qualified Engineering services. Cooperation with OMAC – Integrated begins with the design stage when a professional mud program is prepared.

From 2008 to the present time 10 (ten) wells were drilled with OMAC – Integrated. While drilling we faced different geological difficulties which were successfully solved. A very important point was that the wells were drilled with OMAC-Integrated drilling fluid services and achieved a higher production rate. All mud chemicals corresponded to given specifications and were delivered in time.

It is necessary to point, that the management of OMAC – Integrated is always proactive and fully involved in operation activities and sensitively supports team work. This prevents any potential problem that may occur.

I recommend OMAC – Integrated Company as a reliable and responsible contractor. OMAC – Integrated is a 100% Kazakhstan Company, which provides quality drilling fluid services and products. The company is ideal partner for cooperation in Kazakhstan.

Lim Jong Chan
Operations Director
ADA OIL



5 Сентября, 2009
По месту требования

Рекомендательное письмо для ОМАС-Интегрейтед

Проекты компании АДА Ойл в Казахстане Башенколь и Жанатан осуществляются с помощью ОМАС-Интегрейтед в качестве подрядчика по предоставлению услуг по буровым растворам. Компания ОМАС-Интегрейтед предоставляет не только химические реагенты, но и квалифицированное инженерное сопровождение. Сотрудничество с ОМАС-Интегрейтед начинается на стадии проектирования, когда составляется профессиональная программа по буровым растворам, где выполняется оптимальный подбор рецептуры приготовления бурового раствора с учетом скважинных условий.

На данный момент, за период с 2008г по 2009г совместно было пробурено 10 скважин. В ходе бурения возникали различные трудности геологического характера, которые успешно решались. И более того, нужно отметить увеличение дебита скважин пробуренных с растворами и инженерным сервисом ОМАС-Интегрейтед. Все химические реагенты в полной мере соответствуют заявленным спецификациям и доставляются в указанный срок.

Необходимо отметить, что менеджмент ОМАС-Интегрейтед всегда активен и полностью вовлечен в производственную деятельность, и чутко поддерживает командную работу. Что позволяет предупредить возможные проблемы на стадии зарождения.

Таким образом, рекомендую компанию ОМАС-Интегрейтед, как надежного и добросовестного подрядчика по буровым растворам. Являясь 100% казахстанской компанией, ОМАС-Интегрейтед оказывает услуги на должном уровне, и ни в чем не уступает, а порой и превосходит аналогичные зарубежные компании. Тем самым ОМАС-Интегрейтед идеальный партнер для сотрудничества в Казахстане.

Линь Джон Сан
Производственный директор
ADA OIL

